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Venlo, 18 september 2023 
 

 
Geacht college, 
 
Na de beperkte en deels onbeantwoorde vragen, d.d. 8 september 2023, van eerder gestelde artikel 
44 vragen door Fractie Bastiaans, roept dit bij ons nog navolgende vragen op: 
 

1. Wij stellen vast dat u bij het verlenen van de vergunning uit bent gegaan van een 
functionerende stroom voorziening (antw vraag 3). U ontkent dit in de beantwoording en 
schrijft dat u sinds 2019 op de hoogte bent dat er geen vaste aansluiting meer voorhanden is 
op de parkeerplaats (antw vraag 7).   
Moeten wij nu aannemen dat er voor 2019 al vergunning is verleend? 

2. Indien bovenstaande met nee wordt beantwoord, is uw eerdere beantwoording feitelijk 
onjuist. Bent u bereid om de eerdere beantwoording volledig te herzien? 

3. Fractie Bastiaans, maakt deel uit van een duurzame gemeente. In dit licht bezien vinden wij 
het vreemd dat een milieuvervuilende noodoplossing 2 weken mag voortduren. Waarom is 
niet de eerstvolgende werkdag gekozen voor een schone noodoplossing? 

4. Na deze ervaring komt er naar de mening van Fractie Bastiaans weer een keuzemoment voor 
een noodoplossing. Bent u bereid om uw leverancier(-s) voor te schrijven aan welke 
milieunormering minimaal voldaan moet worden? Ook bij noodoplossingen. 

5. Onder vraag 6 vroegen wij u of HVO (BIO) 100 diesel had kunnen leiden tot een betere 
oplossing. Wij missen hierin de beantwoording. Wij willen u nogmaals verzoeken om hier een 
antwoord op te geven.  

6. Uw antwoord op vraag 6 luidde dat het plaatsen van een aggregaat een noodoplossing was 
en is ons nu helder. Maar deze vervuilende noodoplossing is regelmatig opnieuw volgetankt 
met normale diesel in plaats van HVO (BIO) 100 diesel. In een duurzame stad, zoals Venlo wil 
zijn, verwachten wij dat de gemeente deze brandstof ook zelf toepast of laat toepassen. U 
schrijft deze eis ook aan andere partners (zoals veerdiensten) voor. Waarom deze willekeur 
en hoe gaat u dit oplossen in voorkomend geval?  

 
 
Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
Fractie Bastiaans 
Leon Bastiaans 
 


